
 
 
 
Kære medlemmer 
 
Vi havde i mandags d. 19. februar 2024 bestyrelsesmøde med en række punkter på dagsordenen. Referatet 
heraf kan du se på vores hjemmeside rsg-fanoe.dk 
Her i nyhedsbrevet vil vi gerne fortælle om de vigtigste punkter. 
 
Vandproblemer 
Den megen regn de sidste måneder har skabt alvorlige vandproblemer flere steder i vores 
sommerhusområde. Grundvandet står ekstraordinært højt, og de private fællesveje står flere steder under 
vand. Kommunen har opsat skilte med advarsel mod vand på kørebanen. 
Men alvorligst er, at flere sommerhusejere ikke bare har vand på grunden, men også i garager og udhuse. 
Enkelte står i værste fald overfor vand i selve sommerhuset. Måske har nogle allerede oplevet det. 
I Klimatilpasningsplanen er problemstillingen omtalt, og der er nævnt mulige tiltag og den forventede 
udgift hertil. 
 
Fanø Byråd har bevilget penge, så forvaltningen kan komme i gang med arbejdet. 
Vi har i dag opfordret den tekniske direktør til at sørge for information på kommunens hjemmeside om 
problemerne, hvad der kan gøres, og hvad der vil blive gjort. 
Efter vores opfattelse er det vigtigt med god kommunikation fra kommunen i den her særlige situation. 
 
 
Hotelplanerne 
Fanø Kommune har behandlet et forslag fra partnerne bag projektet om at igangsætte et opfølgende 
arbejde på planen om et hotel i Rindby, som det er beskrevet i Udviklingsplanen for Rindby. Processen er 
beskrevet i dagsordenspunktet til byrådets møde d. 19. februar 2024.Du kan læse mere på dette link.  
 
Tanken er en proces med omfattende borger- og aktørinddragelse og en efterfølgende 
arkitektkonkurrence i to faser på helhedsplanniveau og på bygningsniveau.  
Partnerne nævner om udviklingsplanen, at de ikke starter på ny, men stiller sig “på skuldrene af det 
arbejde der allerede er gennemført” 
Repræsentanter fra grundejerforeningens bestyrelse er inviteret til et indledende interview som særlig 
interessent i næste uge. Her vil vi igen stille os positive over for planerne. MEN på det absolutte vilkår, at 
de nævnte begrænsninger i udviklingsplanen overholdes. Og at det bliver et projekt, som er flot tilpasset 
Rindby. 
 
Badestier 
Vi bad for nogen tid siden kommunen om at indkalde parterne bag ønsket om forlængelsen af badestierne 
2, 6, 10, 15 og 20 ud over den nye klitrække til et møde. 
Det møde havde vi d. 6. februar og forventer nu, at der kommer gang i sagen. 
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Sammen passer vi på Fanø 

 

https://dagsordener.fanoe.dk/vis?Referat-Byraadet-2022-2025-d.19-02-2024-kl.19.00&id=754c1051-10a9-4e64-afed-650ba95ede75


 
 
90-års fødselsdag 
Vores grundejerforening fylder 90 år i år. Det vil vi gerne fejre med en bid brød umiddelbart efter 
generalforsamlingen d. 14. juli 2024 kl. 10.00 i Fanø hallen. 
Så sæt x i kalenderen allerede nu. 
 
Med venlig hilsen 
på bestyrelsens vegne 
 
Hans Kjær 
Bestyrelsesformand  
På bestyrelsens vegne 
 
 


